
BESLUITENLIJST COMMISSIE GRONDGEBIED d.d. 20 november 2018

Aanwezig de leden: de heer H.C. van Vliet (SGP), de heer J.C. Brand (SGP), de heer J. Sterrenburg
(CU), de heer A.C. Strop (CDA), de heer J. de Kok (CDA), de heer J.R. Pardo Kruidenier (D66), de
heer M. Stout (D66), de heer H.F. Verweij (VVD), de heer S. Barzas (VVD), de heer O. Yilmaz (PvdA),
de heer J.J.G. Lok (PvdA)

Portefeuillehouder: mevrouw A.D. Zandvliet, de heer A. Kraijo
Griffier: mevrouw I.M. de Gruijter
Voorzitter: de heer A.C. van 't Zelfde

Opening

1 Opening en vaststellen agenda
Besluit
De voorzitter opent de vergadering en stelt de agenda vast.

2 Vaststellen verslag commissie Grondgebied 16 oktober 2018
Besluit
De heer Sterrenburg vraagt naar aanleiding van punt 3 (mededelingen college) wanneer
de raad de RIB kan verwachten over het gebiedsperspectief Kinderdijk. De
portefeuillehouder geeft aan dat deze RIB nog volgt. 
Het verslag van 16 oktober wordt vastgesteld.

Regulier

3 Mondelinge mededelingen college
Besluit
Wethouder Kraijo meldt dat door de provincie onderzoek wordt verricht naar lood in de
bodem van tuinen. De uitkomsten worden nu bekend en er worden gesprekken belegd
waarin gebruikersadviezen worden gegeven.
De wethouder meldt ook dat de projectontwikkelaar van de bouwlocatie 'Hardam' in
gesprek is getreden met omwonenden van het gebied, waarbij de toon kritisch is. De
heer Pardo vraagt of het mogelijk is om een integraal overzicht te ontvangen van alle
initiatieven, de heer Kraijo zegt toe dit te leveren.

Bespreekstukken

4 Raadsvoorstel Besluitvorming over de herhuisvesting bedrijven Staalindustrieweg
(2284319)

Besluit
De heer Schoonewil (betrokkene) en de heer van Horssen (klankbordgroep) spreken in
op het onderwerp. 
De heer van Vliet heeft een aanvullende vraag rond de erfpacht constructie, de
portefeuillehouder zal voor de raad van 27 november schriftelijk reageren. 
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Het voorstel gaat als bespreekstuk naar de raad van 27 november.

5 Raadsinformatiebrief Voortgang verplaatsing woonwagenlocatie Staalindustrieweg
Besluit
De reacties vanuit de commissie op de RIB zijn positief, communicatie blijft een
belangrijk aandachtspunt. De raadsinformatiebrief gaat naar de doorlopende lijst
ingekomen stukken van de raad van 27 november.

Ingekomen stukken

6 Raadsinformatiebrief gemeentelijk verkeers- en vervoersplan (GVVP)
Besluit
De raadsinformatiebrief gaat naar de doorlopende lijst ingekomen stukken van de raad
van 27 november. 

7 RIB Jaarverslag 2017 Omgevingsdienst Zuid-Holland Zuid
Besluit
Bij de beantwoording mist een bijlage en D66 zou graag nog wat meer duiding willen
over de situatie zoals beschreven bij vraag 6 (stallen caravan bij woning). De wethouder
zorgt voor beantwoording.
De RIB met beantwoording wordt geplaatst op de doorlopende lijst ingekomen stukken
voor de raad van 27 november.

Sluiting

8 Rondvraag
Besluit
De heer van Vliet heeft eerder aandacht gevraagd voor handhaving bij de afslag
Vinkenpolderweg/Edisonweg. Ondanks het verbod slaan weggebruikers (nog steeds)
links af, waardoor het overige verkeer hinder ondervindt. De heer van Vliet herhaalt zijn
oproep om te handhaven bij dit punt. Verder vraagt de heer van Vliet naar de toegezegde
evaluatie over dit onderwerp. De portefeuillehouder legt uit dat de metingen pas later van
start zijn gegaan en dat daarom de evaluatie ook later volgt. 
De heer Barzas vraagt naar de beantwoording van vragen over sporthal Molenzicht. De
portefeuillehouder geeft aan dat de beantwoording in voorbereiding is (nb: 29 oktober in
behandeling genomen, termijn van beantwoording is 30 dagen).
De heer Pardo Kruidenier vraagt of er al voortgang is rond de suggestie om een
signaleringsysteem voor de brug te plaatsen. De portefeuillehouder komt hier op terug.

9 Sluiting
Besluit
De voorzitter bedankt de aanwezigen en sluit om 20.45 uur de vergadering.
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